
Pkt 7

Przviecie informacii o dzialalnosci statutowe i SP ZOZ w Wieluniu za III kwartal 2006r.

oraz III kwartaly 2006r.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze

Dyrekcje SP ZOZ o wprowadzenie do tematu.

Pan Maciej Górski - Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wielunia - jest to kwestia

oddzialów szpitalnych, poradni, Dzialu Pomocy Doraznej, czyli SOR-u plus pomocy

wyjazdowej, rehabilitacji. Mamy oddzielne kontrakty, które realizujemy na podstawie

umowy z NFZ. Sytuacje dotyczaca oddzialów szpitalnych omówila juz Pani Dyrektor.

Sytuacja poradni jest bardzo zblizona, tzn. sa poradnie, które do tej pory nie

wykonaly kontraktu. Nie widzimy wiekszych szans na wykonanie kontraktu

zwiekszonego w trakcie roku przez Poradnie "K". Wynika to z zapotrzebowania.

W przyszlym roku planujemy wprowadzic pewne zmiany organizacyjne w tej poradni.

Zwiekszone niewykonanie widoczne jest w Poradni Urazowo - Ortopedycznej. Na

koniec listopada poradnia nadgonila "niedoróbki", które wynikaly z okresu

strajkowego. W pozostalych poradniach, które maja mniejsze kontrakty, te problemy

sa zdecydowanie mniejsze. Kontrakt nieco przekracza Poradnia Chirurgiczna.

Kolejna sprawa dotyczy zatrudnienia. Zasadniczych zmian w trakcie roku odnosnie

lecznictwa otwartego nie bylo, chociaz z uwagi na obnizenie kosztów przewidujemy

pewne redukcje personelu takze w lecznictwie otwartym. Zmiany beda polegac nie

na samych zwolnieniach, ale takze na przesunieciach miedzy oddzialami szpitalnymi,

poradniami. Taki ruch zostal juz wykonany w Poradni Urazowo - Ortopedycznej.

Pielegniarka zostala przeniesiona na Oddzial Ortopedii.

Jesli chodzi o pozostale dzialy wszystko przebiega planowo. Najwieksze

zastrzezenia mam do lecznictwa ambulatoryjnego rehabilitacyjnego.

Zapotrzebowanie na te uslugi jest olbrzymie. Sa wielotygodniowe kolejki

oczekujacych, a nasz personel, moim zdaniem, jest na tyle dobrze przygotowany do

swiadczenia uslug, ze tak jak proponowalismy, moglibysmy leczyc trzykrotnie wiecej

pacjentów tym bardziej, ze zgodnie z wymogami NFZ uruchomilismy rehabilitacje

takze w sobote. Mozemy przyjmowac pacjentów przez 6 dni w tygodniu oraz po

poludniu. Najwiekszym problemem sa niestety limity. Kolejki beda sie utrzymywac.
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Dla naszego spoleczenstwa jest to bardzo uciazliwe tym bardziej, ze w zakladach

opieki niepublicznej kolejki tez sa duze.

Pani Krystyna Miskiewicz - w innych zakladach pacjenci przyjmowani sa

ponad limity.

Pan Maciej Górski - Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wielunia - my przyjmujemy

ponad limity. Mozemy przyjmowac pacjentów w ramach pewnych ulg, jezeli na

koniec roku jestesmy w stanie to rozliczyc. Z drugiej strony trudno, zebysmy

przyjmowali ponad limity i ponosili koszty, za które nikt nam nigdy nie zwróci

pieniedzy. Tu jest problem.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - mamy sporo róznych

nadlimitów. W tym roku nastepowaly zmiany róznych pozycji, bo prawowalismy sie

z sadami. Udalo nam sie uzyskac kwote okolo 900tys.zl za nadlimity. W tej chwili

mamy aktualna sprawe na 500tys.zl. To, o co mozemy walczyc w sadzie dotyczy

naglych przypadków ratujacych zycie. Rehabilitacja jest przypadkiem szczególnym.

W przypadku rehabilitacji nie moze byc mowy o tym zebysmy mogli wygrac sprawe

w sadzie w tej kwestii.

Pani Krystyna Miskiewicz - zgadzam sie z Panstwem w tym wzgledzie, ale

jezeli nie bedzie nadwykonania, na nastepny rok NFZ nie da wiecej pieniedzy.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZw Wieluniu - jest kolejka.

Pan Maciej Górski - Z-ca Dyrektora SP ZOZ w Wielunia - my mamy

nadwykonanie i liste oczekujacych, czyli dwie rzeczy, które teoretycznie mialy miec

wplyw na kontrakt w przyszlym roku. W tej chwili jestesmy w tracie konczenia

kontraktowania na rok przyszly. Umowe mamy na 3 lata.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - NFZ wie, ze

w przypadku rehabilitacji jest kolejka, ze jest wiecej potrzeb, ale niestety nie ma

wiecej pieniedzy i nie przekaze dodatkowych srodków na zwiekszenie swiadczen

w tym zakresie.

Pani Krystyna Miskiewicz - w tej chwil w ogóle nie ma zapisów. Dotyczy to

nie tylko rehabilitacji, ale równiez laryngologii.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - chcialabym jeszcze

zwrócic Panstwa uwage na tabele nr 3 i 3a, które obrazuja zmiany finansowe,

inwestycyjne zachodzace w naszym zakladzie. Zmiany te przedkladaja sie na te

wszystkie wskazniki.
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Pani Krystyna Miskiewicz - w Poradni Gruzlicy i Chorób Pluc zatrudnienie

w etatach wynosi 0,23. Czy kazdy lekarz (3 lekarzy) ma po 0,23 czy lacznie?

PanMaciejGórski- Z-caDyrektoraSPZOZw Wielunia- lacznie0,23.

Pani Krystyna Miskiewicz - w materiale nie znalazlam informacji odnosnie

kosztów administracyjnych w naszym szpitalu. Ile jest osób zatrudnionych

w administracji i jakie sa to koszty?

Pani BozenaLaz - DyrektorSP ZOZ w Wieluniu- w tej chwili nie mam

stosownych dokumentów.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - zakres tematów

podejmowanych na dzisiejszym posiedzeniu Zarzadu Powiatu nie obejmuje

informacji, o które pytala Pani Miskiewicz. Dzisiaj poruszamy tematy obejmujace

dzialania szpitala w okresie III kwartalów 2006r.

Pan Slawomir Kaftan - Skarbnik Powiatu - precyzyjne dane w tym zakresie

niedlugo poznamy w zwiazku z wnioskiem zlozonym przez radnego Adamskiego.

Material przygotowany przez wszystkie jednostki organizacyjne powiatu najpierw trafi

na Zarzad.

Pani Bozena Laz - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu - analizujac wykonanie

kontraktu czy dzialalnosc statutowa wykazywalismy personel zatrudniony

bezposrednio przy. wykonywaniu dzialalnosci statutowej, czyli tzw. personel bialy.

Pozostale jednostki to sa tzw. jednostki uslugowe w stosunku do personelu bialego,

tj. dzial techniczny, administracja, dzial gospodarczy. Koszty jednostek uslugowych

rozkladane sa na poszczególne komórki - biale wiodace. Administracja miesci sie

w ramach kosztów uslugowych, dlatego nie zostala wyspecyfikowana. Przygotujemy

szczególowa informacje na ten temat.

Pan AndrzejStepien- PrzewodniczacyZarzaduPowiatu- czy sa jeszcze

jakies pytania? Nie widze. Kto jest za przyjeciem powyzszej informacji, prosze

o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal informacje o dzialalnosci statutowej

SP ZOZ w Wieluniu za 11/kwartal 2006r. oraz 11/kwartaly 2006r. (5 osób glosowalo).
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Pkt 8

Informacja Dyrektora SP ZOZ w Wieluniu o wvstapienie dyrektorów szpitali

powiatowych województwa lódzkieao do Dyrektora Lódzkieao Oddzialu

Wojewódzkieao Narodoweao Funduszu Zdrowia w sprawie zwiekszenia kontraktów

na swiadczenia medyczne na rok 2007.

Zarzad Powiatu przyjal powyzsza informacje.

Pkt 9

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Oaólnoksztalcaceao w Wieluniu

o zabez ieczenie w budzecie szk srodków finanso ch ma remont kominów

wentylacyjnych na budynku szkoly.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dyrektor szkoly

zwraca sie z prosba o zabezpieczenie srodków finansowych na remont 54 kominów

na budynku szkoly. Koszt remontu wstepnie zostal oszacowany na kwote okolo

40tys.zl, która zostanie proporcjonalnie rozlozona pomiedzy administratorów.

Pan Janusz Antczak - Wiceprzewodniczacy Zarzadu Powiatu - nalezy

przygotowac szczególowy kosztorys robót i stosowne porozumienie

o wspólfinansowaniu remontu. Powinna byc zachowana proporcjonalnosc

wydatkowania srodków. Nie mozna dopuscic do rozpadu kominów.

Pan SlawomirKaftan- SkarbnikPowiatu- rozmawialemjuz na ten temat

z dyrektorem Kubiakiem. W tym momencie nalezy zabezpieczyc budynek, poniewaz

nie ma juz warunków atmosferycznych na prowadzenie tych prac. Zaproponowalem,

iz srodki na ten cel zostana przekazane w przyszlym roku. Nawet w inwestycjach na

przyszly rok mamy zabezpieczone srodki dla II Liceum.
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Pan Andrzej Stepien - PrzewodniczacyZarzadu Powiatu - mysle, ze

sugestia Wicestarosty jest bardziej precyzyjna. Nie znamy dokladnie kosztów

remontu. Nalezy skierowac pismo do dyrektora szkoly, aby doprecyzowal koszty

robót i przygotowal stosowne porozumienie z pozostalymi administratorami budynku.

Pani Krystyna Miskiewicz - a na dzien dzisiejszy nalezy zabezpieczyc

budynek.

Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

Turystyki - sprawy te byly przedmiotem mojej rozmowy przed miesiacem

z dyrektorem Kubiakiem. Dyrektor poczynil juz pierwsze kroki dotyczace wstepnego

porozumienia o wspólfinansowaniu remontu.

Biorac pod uwage realia, tzn. wysokosc i miejsce uszkodzen nikt nie jest w stanie

zabezpieczyc budynku.

Pan Waldemar Kluska - bez przesady, trzeba go zabezpieczyc.

Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

i Turystyki - rozumiem, ale musimy zdac sobie sprawe z tego, ze z tym sa zwiazane

koszty, nawet przy podstawowym zabezpieczeniu na tego typu dachu. Jest to

ogromna skala zadania.

Pan Andrzej Stepien - PrzewodniczacyZarzadu Powiatu - trzeba

wygrodzic miejsce gdzie beda parkowaly samochody.

Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

i Turystyki - czyli zabezpieczyc osoby zewnetrzne.

Pan Janusz Antczak - Wiceprzewodniczacy Zarzadu Powiatu - mam

jeszcze jedna uwage: dlaczego ten temat pojawia sie dopiero w okresie zimowym.

Nie bede juz tego komentowal.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje. Kto

jest za przyjeciem zaproponowanego rozwiazania, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie (5 osób glosowalo) podjal decyzje

o przygotowaniu szczególowego kosztorysu robót i stosownego porozumienia

miedzy administratorami budynku o wspólfinansowaniu remontu kominów

proporcjonalnie do zajmowanej powierzchni budynku.

Dyrektor szkoly zostal zobowiazany do zabezpieczenia budynku.
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Pkt 10

w Gromadzicach o

i poscieli dla Miedzyszkolnei Bursy w Wieluniu,

czanów. koc

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze, aby

miedzy jednostkami zostaly przygotowane stosowne protokoly przekazania i odbioru.

Czy w tym temacie ktos chcialby zabrac glos? Nie widze? Kto jest za pozytywnym

rozpatrzeniem wniosku, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie pozytywnie rozpatrzyl wniosek Dyrektora

Specjalnego Osrodka Szkolno - Wychowawczego w Gromadzicach o wyrazenie

zgody na nieodplatne przekazanie tapczanów, kocy i poscieli dla Miedzyszkolnej

Bursy w Wieluniu (5 osób glosowalo),

Pkt 11

ro'ektu uchwa Rad Powiatu w Wieluniu w s rawie uchwalenia

naarodzenia nauczvcieli zatrudnionych w szkolach. placówkach

oswiatowo-

Powiat Wielunski.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - otwieram

dyskusje.

Pan Janusz Antczak - WiceprzewodniczacyZarzadu Powiatu - czy

w stosunku do poprzedniego regulaminu kwoty ulegaja jakimkolwiek zmiana?
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Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

i Turystyki- w tej chwili regulaminnie przewidujezadnychskutkówfinansowychdla

organu prowadzacego. Przewidziane sa tylko zmiany dotyczace wysokosci widelek,

jezeli chodzi o dodatki motywacyjne. W przyszlosci bedzie mozliwosc operowania

przez pracodawce dodatkiem funkcyjnym dla dyrektorów jednostek. Nie powoduje to

zadnych skutków finansowych. Dotyczy to zarówno dolnej jak i górnej stawki tychze

widelek. Mówi o tym rozdzial 5 § 9 pkt 1.

PanAndrzejStepien- PrzewodniczacyZarzaduPowiatu- czy sa pytania

w tym temacie? Nie widze. Kto jest za przyjeciem projektu uchwaly Rady Powiatu

w ww. sprawie, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal projekt uchwaly Rady Powiatu w sprawie

uchwalenia regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkolach,

placówkach oswiatowo - wychowawczych i opiekunczo - wychowawczych

prowadzonych przez Powiat Wielunski (5 osób glosowalo).

Pan Andrzej Chowis - Sekretarz Powiatu - w jakim terminie nalezy podjac

uchwale w powyzszej sprawie?

Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

i Turystyki - poniewaz jest to sprawa uzalezniona od budzetu, dobrze byloby podjac

te uchwale do konca roku, ale nic sie nie stanie, jesli zostanie ona podjeta na

poczatku roku. Data graniczna jest data marcowa, ale z punktu widzenia Starostwa

jako powiatu byloby lepiej gdyby uchwala zastala przyjeta na najblizszej sesji.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prognozujemy,

ze bedziemy przyjmowac budzet na sesji lutowej. Wówczas tez zostanie podjeta

powyzsza uchwala.
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Pkt 12

ch dla nauczycieli kontrakto

nauczyciela mianowaneao.

owolania Komisii

o awans na stooien

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy zarzadu Powiatu - prosze

Naczelnika Kolodzieja o wprowadzenie.

Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

i Turystyki- w trybie ustawowymw zwiazkuz tym, iz trzech nauczycieliwystapilo

z wnioskiem o przeprowadzenie postepowania egzaminacyjnego jestesmy

zobowiazani do powolania komisji i przeprowadzenia postepowania. Zgodnie

z prawnymi zapisami wystapilismy o oddelegowanie przedstawicieli organu nadzoru,

czyli Kuratora Oswiaty w Lodzi, który zostal oddelegowany. Powolalismy równiez

ekspertów Ministra Edukacji Narodowej i Sportu. Przedstawilismy Panstwu pelne

sklady komisji. Prosimy o przyjecie w drodze uchwaly skladów tychze Komisji.

Dziekuje.

Pan AndrzejStepien- Przewodniczacyzarzadu Powiatu- dziekuje. Kto

jest za podjeciem uchwaly w ww. sprawie, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie podjal uchwale Nr 1/06 w sprawie powolania

Komisji Egzaminacyjnych dla nauczycieli kontraktowych ubiegajacych sie o awans na

stopien nauczyciela mianowanego (5 osób glosowalo).
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Pkt 13

Rozpatrzenie wniosku Powiatowej Spolecznej Strazy Rvbackiej w Wieluniu

w s rz znania 2.200zl na rowadzenie monitorin u wód n c ch na terenie

powiatu wielunskiego na rok 2007.

Pan Janusz Antczak - Wiceprzewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze

o oddalenie tego punktu. Wniosek zostanie rozpatrzony w momencie podejmowania

decyzji w sprawie przyznania dotacji ze srodków Powiatowego Funduszu Ochrony

Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Wieluniu.

Pan Slawomir Kaftan - Skarbnik Powiatu - powinien byc zlozony

odpowiedni wniosek. Dlatego tez moja opinia byla negatywna.

Pan Janusz Antczak - Wiceprzewodniczacy Zarzadu Powiatu - po

uzupelnieniu o odpowiedni wniosek material zostanie rozpatrzony.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje. Kto

jest za takim rozstrzygnieciem sprawy?

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal propozycje Wiceprzewodniczacego

Zarzadu Powiatu (5 osób glosowalo).
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Pkt 14

Nr xn 4/03 w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu WielunskieQo.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - prosze

Sekretarza o wprowadzenie.

Pan Andrzej Chowis - Sekretarz Powiatu - proponuje sie wprowadzic

nastepujace zmiany: § 8 ust.1 otrzyma brzmienie: "Ustawy sklad rady wynosi 19

radnych. Zmiany dotycza równiez § 72 ust. 2, który bedzie brzmiec:

,,2.Rada powiatu powoluje nastepujace komisje stale:

1) Komisja Finansów Publicznych, Zdrowia, Bezpieczenstwa, Rozwoju

Gospodarczego, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - w skladzie - 3 - 10 radnych;

2) Komisja Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki, Promocji i Statutowo -
Regulaminowa - w skladzie - 3 - 10 radnych."

W tym paragrafie nie wymienia sie Komisji Rewizyjnej, której poswiecony jest

odrebny rozdzial w Statucie. Dziekuje.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy zarzadu Powiatu - kto jest za

wprowadzeniem do Statutu zaproponowanych zmian, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal zgloszone poprawki do projektu uchwaly

Rady Powiatu w Wieluniu zmieniajacej uchwale Nr xn 4/03 w sprawie uchwalenia

Statutu Powiatu Wielunskiego (5 osób glosowalo).
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Pkt 15

iednoliteao Statutu Powiatu Wielunskieao.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - uchwala ta jest

konsekwencja wprowadzonych zmian do Statutu. Kto jest za przyjeciem projektu

uchwaly Rady Powiatu w ww. sprawie, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie (5 osób glosowalo) przyjal projekt uchwaly Rady

Powiatu w Wieluniu w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Powiatu

Wielunskiego.

Pkt 16

Starosty Wielunskieao.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - proponuje

przyjac wynagrodzenie Starosty na dotychczasowym poziomie. Jest to kwota

9.330zl. Kto jest za przyjeciem zaproponowanej wysokosci wynagrodzenia, prosze

o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjal propozycje Przewodniczacego Zarzadu

powiatu (5 osób glosowalo).
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Pkt 17

Radv Powiatu w sDrawieuchwalenia zasad ustalaiacvch

czlonkom Zarzadu Powiatu i radnym.

Pan Janusz Antczak - Wiceprzewodniczacy Zarzadu Powiatu - Panie

Przewodniczacy! Szanowni Panstwo! Proponuje wprowadzic nastepujace zmiany

w § 1 uchwaly: w punkcie 5 proponuje zmniejszenie miesiecznego ryczaltu z 45% do

30% póltorakrotnosci kwoty bazowej, a w punkcie 6 z 20% do 15%. Beda to kwoty:

777,03zl i 388,52zl. Dziekuje.

Pan AndrzejStepien- PrzewodniczacyZarzaduPowiatu- dziekuje. Kto

jest za przyjeciem zaproponowanej zmiany, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie (5 osób glosowalo) przyjal autopoprawke do

projektu uchwaly Rady powiatu w sprawie uchwalenia zasad ustalajacych wysokosc

diet przyslugujacych Przewodniczacemu Rady, Wiceprzewodniczacym Rady,

Przewodniczacym Komisji Rady Powiatu, Wiceprzewodniczacym Komisji, czlonkom

Zarzadu Powiatu i radnym.
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Pkt 18 i 19

Sprawy biezace.

Wolne wnioski.

Pan Andrzej Stepien - PrzewodniczacyZarzadu Powiatu - w dniu

wczorajszym do Starostwa wplynal wniosek Prezesa Zarzadu Rejonowego PCK

w Wieluniu Pana Janusza Majnerta z prosba o czesciowe sfinansowanie

uroczystosci zwiazanej z corocznymi obchodami "Dni Honorowego Krwiodawstwa

PCK" w Polsce. Proponuje przekazac na ten cel kwote 300zl. Kto jest za takim

rozstrzygnieciem, prosze o podniesienie reki.

Zarzad Powiatu jednoglosnie przyjalpropozycje Przewodniczacego Zarzadu

Powiatu (5 osób glosowalo).

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - czy w tym

punkcie ktos chcialby jeszcze zabrac glos? Prosze, Naczelnik Kolodziej.

Pan Zenon Kolodziej - Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury, Sportu

Turystyki - chcialbym przekazac Panstwu dwie informacje. Pierwsza dotyczy

spraw majatkowych. Dyrektor Specjalnego Osrodka Szkolno - Wychowawczego

w Gromadzicach do tej pory wynajmowal mieszkanie w zwiazku ze swoim

zamieszkiwaniem na stale w Lodzi. W zwiazku z kupnem mieszkania na naszym

terenie w Rudlicach Pan Lach wystapil z wnioskiem do Starosty o rezygnacje

z polowy zajmowanej powierzchni tj. okolo 22m z przeznaczeniem dwóch

pomieszczen na cele wychowawcze w tejze placówce. W zwiazku z tym nalezy

zmienic umowe. Dyrektor bedzie wynajmowal tylko pomieszczenie o powierzchni

okolo 23m z przeznaczeniem na sluzbówke w przypadku, gdy bedzie musial na noc

pozostac z wychowankami. Osrodek zwieksza sie o cele wychowawczo

dydaktyczne, natomiast zmniejszeniu ulegaja wynajmowane powierzchnie

Druga informacja dotyczy przeprowadzonych negocjacji ze zwiazkami zawodowymi

w sprawach oswiatowych. Negocjacje, które prowadzilismy w sprawie srodków na
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doskonalenie nauczycieli zakonczyly sie uzgodnieniem wspólnych stanowisk.

Opracowujac regulamin, który Panstwo przed chwile, ku mojemu zadowoleniu

przyjeliscie, mielismy rozbieznosci z jednym zwiazkiem zawodowym. Czterokrotnie

próbowalismy sie spotkac z przedstawicielami "Solidarnosci". W koncu doszlo do

spotkania w czwartym terminie, ale juz tylko przedstawicieli mojego wydzialu

z przedstawicielem tegoz zwiazku, który w ostatniej chwili wniósl dwie poprawki

wzrostu. One dotyczyly dodatku za wychowawstwo o 20zl do 50zl z 30zl i zmiany

proporcji dodatku motywacyjnego dla dyrektorów i dla pozostalej kadry oswiatowej.

Dodatek mamy 85% - nauczyciele do 15% - kadra. Propozycja byla 10% do 90%.

W zwiazku z trybem wprowadzenia poprawki oraz z tym, ze nie mielismy zadnej

informacji, zadnego wniosku z calego srodowiska oswiatowego uznalismy, ze

przedstawimy regulamin w wersji wczesniej wynegocjowanej. Informacje te równiez

przekaze wszystkim czlonkom Rady.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - dziekuje. Czy

sa jeszcze uwagi? Nie widze.

Trwa wystawa drobnego inwentarza - królików, golebi, kaczek w Gimnazjum Nr 1

przy ul. 18-go Stycznia. Wystawa zakonczy sie w niedziele o godzinie 15.00.

Pkt 20

Zamkniecie I posiedzenia Zarzadu Powiatu.

Pan Andrzej Stepien - Przewodniczacy Zarzadu Powiatu - zamykam

I posiedzenie Zarzadu Powiatu. Dziekuje wszystkim za przybycie.

Protokolowala

A~~
Anna Zychla
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